
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 15. november 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Ministeren bedes redegøre for, om han forsat mener, man har valgt den rigtig
type kampfly, set i lyset af de nye oplysninger om, at der er dele til F35 som
ophører med at blive produceret.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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